
Přítomni:

Omluveni:

Hosté: O

Zápis
č. 11012024

ze zasedání obecního zastupitelstva v Bohuňově, které se konalo ve čtvrtek
I l. Ol. 2024 v 18:00 hod v zasedací místnosti OÚ

Daniel Koudelka
Bc. Jaroslava Straková
Pavel Sedláček
Ing. Zdeňka Koudelková
Tomáš Chuchlík
Michal Vítek
Andrea Štrofová

Bylo projednáno následující:
1. Zahájení
2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu

3. Seznámení s programem
Schválení zápisu schůze č. 141220234.

Informace, co proběhlo od poslední schůze5.

6. Projednání DPP u členů zastupitelstva
Projednání smlouvy u společnosti Mapotip7.

8, Projednání termínovaného vkladu
9. Rozpočtové opatření č. I/2024
10. Projednání připomínek a námětů od občanů
Il. Ruzné

Usnesení12.
13. Závěr

ad 1) Zaháiení

Schůzi v 18:00 hod zahájila starostka obce Ing. Zdeňka Koudelková (dále jen „předsedající"),
přivítala přítomné. Jednání obce bylo svoláno v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích za
přítomnosti 7 členů zastupitelstva obce, tzn. žeje přítomna nadpoloviční většina členů OZ a tím je
zastupitelstvo obce právoplatně usnášeníschopné.

ad 2) Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu

Předsedající navrhuje zapisovatelem Pavla Sedláčka, ověřovatele Andreu Štrofovou
a Ing. Zdeňku Koudelkovou.

1



Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňov volí zapisovatele Pavla Sedláčka a jako ověřovatele Andreu Štrofovou
a Ing. Zdeňku Koudelkovou.
Pro: 7 Proti: 0

Usnesení č. I bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Schvalování o veřejnémhlasování.
Pro: 7 Proti: 0
Usnesení č. 2 bylo schváleno.

ad 3) Seznámení s programem

Zdržel se: 0

Zdržel se: 0

Program zasedání se řídil programem uvedenýmv informaci o konání zasedání. Starostka přítomné
zastupitele seznámila s programem jednání.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje program OZ ze dne 03. Ol. 2024.
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 3 bylo schváleno.

Předsedající: Doba diskusního vystoupení pro toto jednání byla stanovena na 5 minut dle požadavku
aktuálního jednacího řádu obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje dobu diskusního vystoupení.
Pro: 7 Proti: 0

Usnesení č. 4 bylo schváleno.
Zdržel se: 0

ad 4) Schválení zápisu schůze obce č.14122023 ze dne 14. 12.2023

Místostarosta sdělil, žebyl ověřenzápis z minulé schůze a byl vyložen k nahlédnutí na úřední desce
jak ve fyzické, tak v elektronické podobě. Místostarosta konstatoval, žeproti zápisu nebyly vzneseny
žádné námitky. Zápis z předchozího jednání byl při zasedání OZ vyložen k nahlédnutí.

ad 5) Informace, co proběhlo od poslední schůze

V místním kostele sv. Jiljí proběhl vánočníkoncert. Účastbyla hojná. Na dobrovolném vstupném se

vybralo 7.450,- Kč.
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V hostinci proběhlo silvestrovské sousedské posezení.

Do konce roku bylo podáno hlášení o předběžné kalkulaci ceny vodného. V novémroce byla vydána
vyhláška o rozšířeníspektra kontrolovaných látek ve vodě. Tato změna opět prodraží náklady na vodu, se
kterýmise do plánované kalkulace nedalo počítat.V tuto chvíli zůstává stejná cena, a sice 23,- Kč/m3. V reakci

na změnuvyhlášky začnemejednat o možnézměněceny.

V obci proběhla Tříkrálová sbírka. Vybraná částka činí 17.993,- Kč.

ad 6) Proiednání DPP u členů zastupitelstva

Návrh usnesení:
Předsedající dává hlasovat o schválení DPP u Daniela Koudelky.
Pro: 6 Zdržel se: IProti: 0

Usnesení č. 5 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Předsedající dává hlasovat o schválení DPP u Michala Vítka.
Pro: 6

Usnesení č. 6 bylo schváleno.

Návrh usnesení:

Proti: O

Předsedající dává hlasovat o schváleníDPP u Pavla Sedláčka.
Pro: 6 Proti: 0

Zdržel se: I

Zdržel se: 1

Usnesení č. 7 bylo schváleno.

ad 7) Proiednání smlouvy u společnosti Mapotip

Smlouva byla zastupitelům předložena k nastudování. Jedná se o portál pro účely procházení dat pro
povinnou digitalizaci a další využití ohledně informací z katastru.

Návrh usnesení:
Předsedající dává hlasovat o schválení smlouvy.

Proti: 0Pro: 7

Usnesení č. 8 bylo schváleno.

ad 8) Projednání termínovaného vkladu

Zdržel se: 0

Na základě získané dotace, kterou již máme proplacenou na účet, vložíme na termínovaný vklad
300.000,- Kč na 12 měsíců, jelikož proplacení z našístrany bude nejdříve v březnu roku 2025.

Návrh usnesení:
Předsedající dává hlasovat o schválení vložení penězna termínovanývkladu.

Zdržel se: 0Proti: 0Pro: 7
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Usnesení č. 9 bylo schváleno.

ad 9) Rozpočtové opatření č. 1/2024

Návrh usnesení:
Předsedající dává hlasovat o rozpočtovém opatření č. I/2024.
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 10 bylo schváleno.

ad 10) Proiednání připomínek a námětů od občanů

Byla vznesena připomínka na stav silnice v uličce za obecním úřadem, která se drolí.

ad 11) Různé

Hledá se zájemce o post správce obecního lesa. V případě zájmu nás kontaktujte na telefonu

773 921 049.

ad 12) Usnesení

Usnesení č. I
Zapisovatelem byl určenPavel Sedláček, ověřovateli Andrea Strofováa Ing. Zdeňka
Koudelková.

Usnesení č. 2
Bylo schváleno veřejnéhlasování.

Usnesení č. 3
Byl schválen program OZ.

Usnesení č. 4
Doba diskusního vystoupení byla schválena na pět minut.

Usnesení č. 5
Byla schválenaDPP u Daniela Koudelky.

Usnesení č. 6
Byla schválenaDPP u Michala Vítka.

Usnesení č. 7
Byla schválena DPP u Pavla Sedláčka.

Usnesení č. 8
Byla schválena smlouva se společností Mapotip.

Usnesení č. 9
Vložíme na termínovaný vklad 300.000,- Kč na 12 měsíců.
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Usnesení č. 10
Rozpočtové opatření č. I/2024 bylo schváleno.

ad 13). Závěr

Starostka poděkovala zastupitelům a v 19:15 hodin ukončila zasedání zastupitelstva.

Bohuňov 11. 1.2024

Zapsal: Pavel Sedláček Ověřili: Ing. deňka Koudelková

Andrea Štrofová
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